
Endnu en begivenhedsrigt år er fløjet af sted og endnu 

engang er der sket utroligt meget i vores lille dejlige by  

Januar bød bla. på:  

• borgermøde med fællesspisning og sikke et fremmøde 

72 hoveder kunne der tælles i forsamlingshuset  

• fællesspisning og generalforsamling  

hvis vi ser på februar  

• så var der traditionens tro fastelavn i krudttønden med 

mange flotte udklædte børn  

• der blev plantet rododendron, hortensia, 

sommerfuglebusk, Sct. hans urt masser af 

vintergækker mm. ved klubhuset og siden da er der 

kommet meget mere til i børnehaven og tak til alle der 

har doneres hertil 

• og så afholdte vi fællesspisning og fællessang i 

forsamlingshuset og jeg husker det som en hyggelig 

aften hvor alle viste deres indre sanglærke frem i 

større eller mindre grad 

Marts stod heller ikke stille hen 

• Jeg trådte ind i bestyrelsen for krudttønden for at 

kunne bidrage til endnu mere fællesskab mellem 

aktivitetsforeningen og krudttønden 



• Vi havde nogle hyggelige aftner i nørkleklubben hvor 

der blev lavet fine crep blomster altså blomster af 

papir hvis nogle skulle være i tvivl 

• Logen for ærteæderne kom ind i klubhuset og nu 

hænger deres fine billede her på vægen og pynter så 

flot  

• Det var også i marts den sidste væg i købmandsgården 

væltede og pladsen står i dag som et lille grønt område 

April begyndte med noget stort  

• bålhytten og de første 2 b og b huse kom til Bur og der 

kom en fin artikel i dagbladet om det  

• der kom træ påskehare op i både skoleskoven, 

midtbyen samt ved klubhuset og så kom der en fin lille 

træbil med vogn i skoleskoven til stor glæde for især 

de små som lige skal prøve den inden turen går videre 

gennem skoven 

• Vi havde også fællesspisning 

• Første spadestik blev taget til hundeskoven hvor der 

blev flyttet kvas og grene og gjort klar  

Det blev hurtigt maj og sommeren var godt på vej  

• Bevilling på renovering af klubhuset blev godkendt 

• Bevilling af nyt legetårn til krudttønden blev godkendt 

• Byggetilladelse godkendt  



• Fiberbånd samler underskrifter 

• Nu begynder der virkelig at ske noget de mange 

frivillige 

o Der bliver lagt fliser 

o Der bliver malet på liv og løs  

o Der bliver sat blomsterløg, 

o Soklen på værksted kommer på plads  

o og med alle de frivillige hjælpere når vi da også 

lige at sætte en rejsekrans på værkstedet inden 

maj render ud  

Juni står ikke stille hen  

• Flere arbejdes dage og der bliver  

o Sat tag på værkstedet 

o Flyttet gammel bål sted 

o Samlet den nye bålhytte 

o Fældet træer hvor toiletbygningen skal stå 

• Vi når også lige et borgermøde  

• Sankt hans dog uden bål pga. afbrændingsforbuddet 

så må sende heksen til søs i søen 

Juli starter også flot ud med sol og ikke mindst 

sommerferie for de fleste af os  

• Hundeskoven står færdig og bliver flittig brugt 

• Bålhytten er klar til brug 

• 3. b and b hus er nu på plads 



• Værkstedet er færdigt på nær strøm  

• Toiletbygning er i gang med opførelse 

August startede for os i bestyrelsen med et lille smil på 

læben da vi havde fået første forslag ind i vores ris og ros 

postkasse men den skulle jo tages seriøst på sedlen stod 

der 

• 1 stripperstang, gratis øl, shots og godt humør det er 

godt.  

Vi har efterkommet det meste stripperstangen kan man 

finde ude ved vognskueret som er en af pælene måske lidt 

for firkantet og mindre risiko for splinter, men det bare gi 

den gas, gratis øl ja det er så i dag hvor alle er velkommen 

til at tage en øl eller en sodavand sponsoreret af 

sparekassen Thy, shots blev desværre nedstemt i denne 

omgang, men godt humør håber jeg vi alle bidrager med  

• Det var også i august fibernet startede nedgravning  

• vi holdt loppemarked først i flot vejr men sluttede af 

med lidt regn håber vejret arter sig fra en lidt bedre 

side næste gang 

• og så var der planlagt byvandring med Urland som 

pludselig var blevet aflyst!! 

• Måneden bød også på Rejsegilde af toiletbygningen og 

så blev 1. shelter bygget  



Så blev det september  

• renoveringen af klubhuset gik i gang 

• Søndags brunch blev afholdt i forsamlingshuset pga 

renovering 

• Legetårnet stod klar og blev indviet til stor glæde for 

krudttøndens børn samt byens børn 

• Haglvejret ødelagde taget på terrassen som vi dog 

hurtig fik fikset af et par frivillige unge mænd under 50 

år 

Ser vi på oktober så skete der også noget her  

• Begge shelter står nu flotte og færdige 

• Klubhuset står færdig og flot er det da blevet  

• OK begynder at støtte Bur aktivitets forening så lige en 

lille opfordring til alle om at gå ind i app og tilmelde 

Buraktivitets forening det koster ikke noget og så er 

det bare med at komme i gang med at køre lange ture 

så der igen kan blive tanket op det gælder jo desværre 

ikke dem med elbiler de må blive hjemme jeg hjælper 

gerne hvis nogle skulle have problemer med 

tilmeldingen  

• Og for ikke at glemme så holdte vi jo også en hyggelig 

omgang banko og må sige jeg kun har fået positive 

tilbage meldinger herom så mon ikke banko kommer 

igen til efteråret det stemmer jeg værtfald for 



November kom som en måned vi i bestyrelsen nok sent 

glemmer  

• jeg gør værtfald ikke og slet ikke den 10. november 

ikke nok med at det var min fødselsdag men den gave 

som pludselig formand for aktivitetsforeningen stod 

ikke lige på min ønskesky 

• juletræsfesten i klubhuset blev desværre aflyst pga. for 

få tilmeldinger så julemanden kunne sove lidt længere 

den dag   

• det var også en dag i november hvor vores lille 

banegård var fyldt til bristepunktet da Holstebro 

fodslaw valgte at tage toget til og fra Bur jeg talte til 

ca. 50-60 personer, så vidt jeg ved har der aldrig før 

været så mange med toget før som den dag sidst i 

november 

december og julen står for døren men den ligger dog ikke 

helt stille hen  

• julelysene lyste gaderne op og skabte julestemning 

eller retter de var da sat op men lyset drillede 

• juletræerne fra Knud, Hanne og Lars blev sat op i byen, 

en ved klubhuset, en i midt byen og den sidste ved 

banen med opfordring om at byen kunne komme og 

pynte den jeg kiggede mange gange ud ad vinduet for 

at se om der ikke kom pynt på træet og pludselig efter 



et par dage strålede træet med den største og flotteste 

flettede hvide julestjerne jeg længe havde set og flot 

så den ud og det blev kun bedre et par dage sener da 

små perle snefnug pyntede træet så flot tak for det til 

dem som bidragede 

• det var også i december der blev afholdt julefrokost 

• og så kom byen med en opfordring til indkaldelse til 

den ekstra ordinær generalforsamling som blev afholdt 

12 december 

• og ja så glemmer vi jo nok heller ikke helt den famøse 

dag den 28. december da vi pludselig stod en halv dag 

uden vand pga. en sprunget vandrør i Vemb som vi 

stadig med nedsat tryk er plaget af 

så alt i alt har det været noget at et begivenhedsrigt år 

hvor meget er sket og jeg håber at 2024 vil komme med 

mange positive tiltag for vores lille by  

og til sidst lige en stor tak til alle de frivillige der hver 

måned efter måned har lagt timer i for at vi i dag er 

kommet så langt som vi er, vi i bestyrelsen sætter stor pris 

på jeres frivillighed og håber at dette vil forsætte fremover 

TAK 

 


